
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXXI/2021 

 

XXXI Sesja w dniu 29 kwietnia 2021 roku w formie online. 

Obrady rozpoczęto 29 kwietnia 2021 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Tadeusz Andruszków 

2. Krystyna Andrzejczak 

3. Aron Bogusz 

4. Radosław Chorążyczewski 

5. Anna Kalińska 

6. Mariusz Kozłowski 

7. Anna Mielniczyn 

8. Roman Moskwa 

9. Alicja Murawska 

10. Krzysztof Mytych (dołączył do sesji w trakcie trwania obrad) 

11. Małgorzata Pasierbska 

12. Michał Pater 

13. Dariusz Penkala 

14. Marcin Zając. 

Nieobecny: 

1. Wojciech Nowicki. 

Lista obecności w załączeniu. Załącznik nr 2. 

 

Ad.1 

 

Otwarcie XXXI Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater otworzył obrady XXXI 

Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. W sesji online uczestniczy 13 radnych, co 

stanowi kworum do podejmowania decyzji, wniosków, uchwał. 
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Ad.2  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater przedstawił: 

    Porządek posiedzenia XXXI sesji Rady Miejskiej Gminy: 
1. Otwarcie XXXI Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu  z XXIX i XXX Nadzwyczajnej  Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
4. Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 
    posiedzeniach  w miesiącu kwietniu br. 
5. Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami 
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami. 
7. Dyskusja. 
8. Informacja z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami. 
9. Dyskusja. 
10.Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w  
     Lubomierzu w 2020 roku. 
11.Dyskusja. 
12.Informacja na temat przygotowań do organizacji XXV Ogólnopolskiego Festiwalu Filmów  
     Komediowych. 
13.Dyskusja. 
14.Informacja na temat systemu pobierania opłat za wodę i odpady komunalne.  
15.Dyskusja. 
16.Sprawozdanie z pracy Straży Miejskiej z działań w okresie współdziałania z policją (tj. od     
     marca  2020 r.).      
17. Analiza podjętych działań w zakresie ściągalności zadłużeń czynszowych. 
18. Dyskusja. 
19. Podjęcie uchwał w sprawie: 
   -  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta 
      Lubomierz, 
   -  zmian budżetu na 2021 rok. 
20. Zapytania i interpelacje. 
21. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
22. Sprawy różne. 
23. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Ad.3.  

 

Przyjęcie protokołu z XXIX i XXX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): 

Marcin Zając 

NIEOBECNI (2): 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

NIEOBECNI (2): 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki. 

 

 

Ad.4  

Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 

posiedzeniach w miesiącu kwietniu br. przez przewodniczących komisji, tj.  

Przewodnicząca Komisji Wsi, Budownictwa i Ochrony Środowiska Małgorzata Pasierbska – 

na wspólnym posiedzeniu Komisji Wsi, Budownictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji 

Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa w dniu 21 kwietnia 2021 r. 

wypracowano następujące wnioski: 

1. Potrzeba zakupu samochodu do Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej               

    w Lubomierzu, 

2. Komisje wnioskują o przyznanie 10.000,00 zł (dziesięć tysięcy złotych) na sfinansowanie      

    wykonania dokumentacji remontu komisariatu w Gryfowie Śląskim.     

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 22 kwietnia 2021 r. wypracowano 

poniżej przedstawiony wniosek: 

Komisje wnioskują o przyznanie  7.000,00 zł (siedem tysięcy złotych) na sfinansowanie      

wykonania dokumentacji remontu komisariatu w Gryfowie Śląskim. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
Potrzeba zakupu samochodu do Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Lubomierzu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 

NIEOBECNI (2): 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – odniosła się do wniosku w sprawie 

przyznania 10 tys. zł na dokumentację komisariatu w Gryfowie Śląskim – uważa, że jest to za 

duża kwota. Starosta Lwówecki powinien dołożyć się do całości kosztorysu. „Jest wiele 

potrzeb w gminie; nam brakuje do zakupu bramy wjazdowej w remizie OSP Pasiecznik  

2.500,00 zł”. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zaproponowała o wystosowanie jednego wiążącego wniosku 

pod głosowanie. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – poinformował o proceduralnym 

głosowaniu dwóch  przedstawionych wniosków, w zakresie dofinansowania. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Komisje wnioskują o przyznanie 10.000,00 zł (dziesięć tysięcy złotych) na sfinansowanie 

wykonania dokumentacji remontu komisariatu w Gryfowie Śląskim. 

  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Radosław Chorążyczewski, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Małgorzata Pasierbska, 

Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

PRZECIW (6) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Roman Moskwa, 

Alicja Murawska 

NIEOBECNI (2): 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Komisje wnioskują o przyznanie 7.000,00 zł (siedem tysięcy złotych) na sfinansowanie 

wykonania dokumentacji remontu komisariatu w Gryfowie Śląskim.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Roman Moskwa, 

Alicja Murawska 

PRZECIW (7) 

Radosław Chorążyczewski, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Małgorzata Pasierbska, 

Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 

NIEOBECNI (2): 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki. 

Wniosek nie przeszedł. 

 

Ad.5 

Informację Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska. 

 
1) Wprowadzenie do projektu uchwały nr XXIX/191/21 zapisu:  

„Sterylizacja i kastracja zwierząt posiadających właścicieli 

§9 l. Wykonanie zadania polegającego na sterylizacji i kastracji zwierząt posiadających właścicieli 

realizowane jest poprzez udzielenie dofinansowania właścicielom psów i kotów z terenu gminy i miasta 

Lubomierz w wysokości 50% kosztów sterylizacji lub kastracji.  

2. W przypadku psów zabiegi sterylizacji i kastracji dofinansowane są tylko właścicielom, którzy 

dopełnili obowiązku szczepienia psa.  

3. W celu uzyskania dofinansowania właściciel zwierzęcia złoży wniosek (załącznik nr l do   programu). 

4. Kwota dofinansowania zostanie uregulowana lekarzowi weterynarii na podstawie wystawionej 

faktury lub rachunku”.  

Przedmiotowa treść została wprowadzona do projektu uchwały i zatwierdzona. 

 
2) Autopoprawka Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz do projektu uchwały w sprawie zmian 

budżetu Gminy i Miasta Lubomierz na 2021 rok. 

Autopoprawka  wprowadzona do projektu uchwały, przyjęta uchwała po dokonanej zmianie. 

 

3) O wystąpienie z pismem do Starostwa Powiatowego w temacie naprawy dróg 

zlokalizowanych na terenie: Pławna – Marczów, Chmieleń – Popielówek. 

Wystosowano pismo do Starosty Powiatowego w przedmiotowym zakresie. Brak odpowiedzi. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – zgłosił wniosek: 

Wnioskuję o wytypowanie radnych Pani Krystyny Andrzejczak i Pana Marcina Zająca do 

uczestniczenia w radach budowy, wizji lokalnej i odbiorach przy inwestycjach realizowanych 

na terenie Gminy Lubomierz.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wnioskuję o wytypowanie radnych Pani Krystyny Andrzejczak i Pana Marcina Zająca do 

uczestniczenia w radach budowy, wizji lokalnej i odbiorach przy inwestycjach realizowanych 

na terenie Gminy Lubomierz.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Nowicki. 

 

Ad.6 i 7  

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami. 

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 2. 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami, tj. za 

okres od 26 marca 2021 roku do 29 kwietnia 2021 roku przedstawił Burmistrz Gminy i 

Miasta Lubomierz Marek Chrabąszcz. 

Wydano następujące zarządzenia Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz: 

 

- Zarządzenie nr 25/2021 z dnia 29.03.2021 r. w sprawie ustalenia rozkładu i wymiaru czasu                         

pracy pracowników Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz,                                                                    

- Zarządzenie nr 26/2021 z dnia 30.03.2021 r. w sprawie przedłożenia sprawozdania z 

wykonania budżetu na 2020 rok, 

 - Zarządzenie nr 27/2021 z dnia 31.03.2021 r. w sprawie zmian do budżetu na 2021 rok, 

- Zarządzenie nr 28/2021 z dnia 09.04.2021 r. w sprawie wyznaczenia komisji do 

przeprowadzenia przetargu na zbycie nieruchomości,  

- Zarządzenie nr 29/2021 z dnia 26.04.2021 r. w sprawie przekwalifikowania lokalu 

socjalnego nr 3 przy Placu Wolności 65 w Lubomierzu na lokal komunalny, 

- Zarządzenie nr 30/2021 z dnia 26.04.2021 r. w sprawie zmiany Zarządzenia nr 33/09 

Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 08 maja 2009 roku w sprawie ustalenia cennika 

miesięcznych opłat z tytułu umieszczania reklam na obiektach i na terenach stanowiących 

własność Gminy Lubomierz. 

 Pojawiła się możliwość odbudowy kamieniczek w rynku, ale to są wstępne rozmowy. 

Musi być zgoda konserwatora zabytków. Jeśli wstępne ustalenia zostaną zaakceptowane , to 

wówczas można przejść do przetargu. Będzie możliwość wybudowania „wioski słowiańskiej”, 

zainteresowani chcą kupić grunt.                                                                                                           

Radna Krystyna Andrzejczak – czy został wyznaczony teren na przedmiotową działalność? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz –na początku było zainteresowanie działką o powierzchni 

100 ha, ale po rozmowach z Agencją Restrukturyzacji Rolnictwa mają możliwość kupienia 

dwóch działek po 50 ha. O szczegółach jeszcze za wcześnie informować. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – zapytał skąd pochodzą potencjalni przedsiębiorcy, 

chcący odbudować kamieniczki w rynku, bliższe dane (jeśli nie jest tajemnicą)? 
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Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – Zgłosił się inwestor z Gminy Mszana Dolna. 

 W zakresie szczepień, zrezygnowano z uruchomienia dodatkowego punktu. NZOZ 

LUBOMED świetnie sobie radzi ze szczepieniami. Tygodniowo szczepionych jest wiele osób, 

nie tylko z terenu Gminy Lubomierz, ale i spoza. 

 Otrzymaliśmy środki finansowe z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego  na 

remont sal teatralnych w internacie ZS w Lubomierzu. Prace rozpoczęto,                                                     

Rozmawialiśmy z komendantem Powiatowych Straży Pożarnych w Lwówku Śląskim w 

sprawie zaopatrzenia w wodę  Żłobka w Wojciechowie i zabezpieczeń przeciwpożarowych w 

remontowanych salach w internacie.  

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała o ilość dokonywanych szczepień 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – odpowiedział, że szczepionych jest około 400 osób 

tygodniowo. 

Ad.8 i 9   

Informacja z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami – BRAK.                                            

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – radny powiatowy nieobecny z uwagi na absencję 

chorobową. 

 

Ad.10 i 11 
Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Lubomierzu w 2020 roku. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 3 i 4. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – poinformował o zakupie samochodu do Miejsko 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, za niewielkie pieniądze i w bardzo dobrym stanie. 

Przystosowany do jazdy w terenie. 

Kierownik MGOPS Bogdan Łużny – pojazd został przetestowany, jesteśmy zadowoleni. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – sprawne załatwienie tematu. Oby 

jakość świadczonych usług przez pracowników placówki była wyższa. 

Radna Krystyna Andrzejczak – dodała – dobrze byłoby zatrudnić pracownika do usług 

opiekuńczych. 

Kierownik MGOPS Bogdan Łużny – tak, byłoby wskazane. 

Radna Małgorzata Pasierbska – podziękowała panu burmistrzowi za sprawne załatwienie 

wniosku i zakup auta. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – do biura Rady Miejskiej Gminy wpłynęło 

sprawozdanie  pn. „Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2020 dla Gminy Lubomierz”, 

którego autorem są: Miejsko- Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Lubomierzu i Urząd 

Gminy i Miasta Lubomierz. Nie jest ono przedmiotem obrad sesji, aczkolwiek przedstawienie 

jest obowiązkiem MGOPS. Treść dokumentu dołączona w programie e/Sesja.                                

Radna Anna Kalińska - podziękowała kierownikowi MGOPS za przygotowanie uzupełnienia 

sprawozdania.  

  Ad.12 i 13 

Informacja na temat przygotowań do organizacji XXV Ogólnopolskiego Festiwalu Filmów 

Komediowych. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 5. 
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Dyrektor Lubomierskiego Centrum Kultury Bogusław Chrzan – od chwili przedstawienia 

informacji na posiedzeniu komisji nic się nie zmieniło. Obecnie trwa remont internatu, na 

jakiś czas sale teatralne będą wyłączone z użytku. Czekamy na decyzje rządu w sprawie 

zniesienia obostrzeń.   

Ad.14 i 15. 

 

Informacja na temat systemu pobierania opłat za wodę i odpady komunalne.                                

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 6 i 7. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – prezes ZUOK „Izery” nieobecny z powodu pilnego 

wyjazdu do Lubawki. Jeśli macie Państwo pytania, proszę o przedstawienie, zostaną 

przekazane prezesowi.                                                                                                                     

Radna Krystyna Andrzejczak – prawdę powiedziawszy nic nie rozumiem z tej sytuacji 

proceduralnej. Chcę wiedzieć, czy będą zmiany opłat za wodę i ścieki.                                         

Radna Anna Kalińska – odniosła się do zagadnień spalania na wysypisku - nie wiem czego 

dotyczą te przepisy.                                                                                                      

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – wypowiedział się w sprawie instalacji 

odgazowywania na składowisku. Nigdy nie było sytuacji, żeby była odpalana z powodu zbyt 

małej ilości zgromadzonego gazu.                                                                                                         

Kierownik RT Przemysław Kułaga – w maju przygotowujemy zmiany stawek opłat za 

wywóz nieczystości.                                                                                                                      

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – jeśli zostanie przygotowany projekt uchwały, zostanie 

Państwu przedstawiony wraz z propozycjami stawek zmian do podjęcia. 

 

Ad.16  

 

Sprawozdanie z pracy Straży Miejskiej z działań w okresie współdziałania z policją (tj. od 

marca 2020 r.).  Materiał w załączeniu. Załącznik nr 8 i 9.                                                                                                                        

Komendant Straży Miejskiej  Artur Okuniewicz – temat został omówiony w szerokim 

spektrum na posiedzeniu komisji. Poproszę o pytania. 

Radna Anna Kalińska – podziękowała za przedstawiony materiał w formie pisemnej do 

sprawozdania. 

 

 

Ad.17 i 18 

Analiza podjętych działań w zakresie ściągalności zadłużeń czynszowych.                                  

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 10. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz –windykację zaległości czynszowych została szczegółowo 

omówiona na posiedzeniu komisji. Windykacja rozpoczyna się po 25 każdego miesiąca, 

początek stanowi wysłanie pisemnego wezwania dłużnikowi. Jeśli są pytania, to odpowiem. 

Pytań brak. 

Przewodniczący Rady MG Micha Pater – ogłosił 10 min. przerwę. 

Przerwa w godz. 13:17 – 13:27. Godz. 13:27 – wznowienie obrad sesji. 
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Ad 19  
Przewodniczący Rady MG Micha Pater – powitał panią Urszulę Kuncewicz – urbanistkę z 

Biura Urbanistyki i Architektury Sp. z o.o. w Jeleniej Górze. 

Biuro Urbanistyki i Architektury Sp. z o.o.  Urszula Kuncewicz – na posiedzeniach komisji 

stałych Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w miesiącu kwietniu zostały  przedstawione i 

omówione zagadnienia w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części miasta Lubomierz. Czy Państwo macie pytania, czy wszystko 

jest jasne? – BRAK PYTAŃ. 

 

Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

a) - uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta 

Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 
- uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta 

Lubomierz.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Nowicki. 

 

Uchwała nr XXXI/199/2021 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Lubomierz. 

 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – autopoprawka Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz do 

projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy i Miasta Lubomierz na 2021 rok dotyczy 

dotacji dla Komendy Wojewódzkiej Policji na wykonanie dokumentacji projektowej na 

remont i modernizację budynku Komisariatu policji w Gryfowie Śląskim. Dotyczy wniosku 

przegłosowanego przez Państwa o przyznaniu dotacji na kwotę 10.000,00 zł (słownie: 

dziesięć tysięcy złotych) na powyższy cel. 

 

Głosowano w sprawie: 
I. Autopoprawka Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz do projektu uchwały w sprawie 

zmian budżetu Gminy i Miasta Lubomierz na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Krzysztof Mytych, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): 

Alicja Murawska. 

NIEOBECNI (1): 

Wojciech Nowicki; 

 

b) - zmian budżetu na 2021 rok. 

 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz –  przedstawiła uzasadnienie do przedmiotowej uchwały. 

I. „Dokonano zwiększenia planu dochodów budżetu gminy na kwotę 227.000,00 zł w związku          

z otrzymaniem dofinansowania z Ministerstwa Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu         

w ramach programu Infrastruktura domów kultury na zadanie pn. „Remont klasztornych sal 

teatralnych wraz z przebudową stropu w Zespole Klasztornym w Lubomierzu” 

 

II. Dokonano zmniejszenia planu wydatków budżetu gminy na kwotę 100.000,00 zł w tym: 

1. w dziale 801 zmniejszenie planu zakupu usług związanych z dowozem uczniów do 

szkół o kwotę 90.000,00 zł, 

2. w dziale 900 zmniejszenie planu zakupu usług pozostałych o kwotę 10.000,00 zł. 

 

III. Dokonano zwiększenia planu wydatków budżetu gminy na kwotę 327.000,00 zł w tym: 

1. w dziale 754 na przekazanie dotacji dla Komendy Wojewódzkiej Policji na wykonanie 

dokumentacji projektowej na remont i modernizacje budynku Komisariatu Policji w 

Gryfowie Śląskim w kwocie 10.000,00 zł, 

2. w dziale 921 na wykonanie zadania pn. „Remont klasztornych sal teatralnych wraz z 

przebudową stropu w Zespole Klasztornym w Lubomierzu” kwota 317.000,00 zł. 

 

IV. Po wprowadzeniu powyższych zmian plan dochodów i wydatków wynosi: 

Plan dochodów 35.705.770,00 zł w tym: bieżące 33.010.770,00 zł, majątkowe 2.695.000,00 zł. 

Plan wydatków 35.701.582,00 zł w tym: bieżące 32.131.809,00 zł, majątkowe 3.569.773,00 zł”. 

 

Głosowano w sprawie: 
- zmian budżetu na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 
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NIEOBECNI (1): 

Wojciech Nowicki. 

 

Uchwała nr XXXI/200/2021 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmian 

budżetu na 2021 rok. 

 

Ad.20  
Zapytania i interpelacje - BRAK. 

 

Ad.21  
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje - BRAK. 

 

Ad.22  

W sprawach różnych: 

Przewodniczący Rady MG Micha Pater – w ostatnim czasie nastąpiły utrudnienia kontaktów 

ze społeczeństwem. Założyłem portal przez, który łączę się z mieszkańcami Gminy Lubomierz. 

Głos zabierają również mieszkańcy z sołectw, sygnalizując bieżącą problematykę, np.  pytano 

o możliwości utworzenia świetlicy w Pławnej. Kontaktowałem się z radnym Radosławem 

Chorążyczewskim. 

Radny Radosław Chorążyczewski – inwestycja na potrzeby PKP, z możliwością korzystania 

ze świetlicy, to inwestycja na kwotę 1.000.000,00 zł. Jedyna szansa, to otrzymanie  środków 

finansowych z projektu.  Rozstrzygnięcie konkursu nastąpi w miesiącu maju br. 

Radna Anna Mielniczyn – podziękowała mieszkańcom Sołectwa Radoniów za posprzątanie 

miejscowości. W przedsięwzięciu uczestniczyły również dzieci. Może nie będzie takiego 

zaśmiecania, jak dotychczas. Poinformowała o założeniu paneli fotowoltaicznych na dachu 

świetlicy w Radoniowie. 

Radna Anna Kalińska – propozycja godna uwagi dla wszystkich, warto przemyśleć. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – wniosek na sfinansowanie tego przedsięwzięcia, to kwota 

277.000,00 zł. Dobrze, że udało się pozyskać niniejsze finanse, oby w przyszłości przyniosło 

efekt. 

Krystyna Andrzejczak – zwróciła uwagę na  jakość drogi Lubomierz – Radoniów. Występujące 

ubytki należy uzupełnić. Jadąc w nocy można stracić koło. Droga nie może być w takim stanie. 

Z-ca Burmistrza Adam Skrzydłowski – mieliśmy obiecane załatanie tych dziur, w rynku też 

jedna pozostawiona, wymagająca uzupełnienia. Skontaktujemy się z wykonawcą. 

Radna Anna Kalińska – zasygnalizowała temat pozostawionych gałęzi, konarów (ściętych 

topoli) w Milęcicach, należy je uprzątnąć (nie mogą tam leżeć). 

Z-ca Burmistrza Adam Skrzydłowski – przekażę temat do realizacji. 

Radny Marcin Zając – przypomniał o drodze dojazdowej do zbiornika w Radoniowie. 

Kierownik RT Przemysław Kułaga – byliśmy z radną Anną Mielniczyn w celu lustracji, 

również przejazd w Olesznej Podgórskiej wymaga działań. Będziemy rozmawiać z prezesem, 

aby dokonać odtworzenia przedmiotowych dróg i przywrócenia do użyteczności. 
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Przewodniczący Rady MG Micha Pater – temat rozbudowy wodociągów na terenie gminy 

Lubomierz. Po przeprowadzonych rozmowach, warto byłoby wpisać temat do planu pracy 

Rady w II półroczu. Należałoby rozpocząć temat od przedstawienia obecnej sytuacji i zamiarze 

podjętych prac w przyszłości. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała – czy mowa jest o całej strukturze, czy sieci 

wodociągowej? 

Przewodniczący Rady MG Micha Pater – odpowiedział, żeby mieć jasną odpowiedź, co 

mieszkańcy mogą zrobić, należy przede wszystkim wyznaczyć kierunki działania. 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – w miesiącu wrześniu br. chcemy przedstawić 

sytuację, jak wygląda w sąsiednich gminach: Wleń, Lwówek Śląski. Tam firmy piszą wnioski, 

o dofinansowanie , jeśli są właścicielami. 

Radny Dariusz Penkala – do tematu wodociągów należy dołączyć temat kanalizacji. Zrobienie 

dużego zbiornika, w celu podłączenia szamb kilku gospodarstw, byłoby dobrym rozwiązaniem. 

 

Ad.23  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater zamknął obrady XXXI 

sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

Kolejne obrady sesji RMG dnia 27 maja 2021 roku, godz. 12:00. 

 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

Michał Pater  

  

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


